
Izaslanik Halid Genjac postavio je sljedeće pitanje Središnjem izbornom povjerenstvu BiH: 

„Zašto Središnje izborno povjerenstvo nije naložilo uništavanje dva sita za utiskivanje 

vodenog žiga na papir za tiskanje glasačkih listića koja se još uvjek nalaze u tiskarama (u 

Sloveniji Radeča - nakon izbora 2010. godine i u Češkoj Neograph - nakon izbora 2012. 

godine)?“ 

 

 


